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Tilstede Thomas E. Darell kretsleder 
 Roger Finjord  styremedlem, L-LK 
 Hilde Michelsen styremedlem  
 Merete J. Haugsnes styremedlem  
 Karin Rasmussen Bakken varamedlem 
 Per Oskar Andersen nestleder 
 Jonas Sjøkvist Karlsbakk Adm. sjef 
   
Forfall Øystein Flage Styremedlem, K-AK 
 Sini Rasmus styremedlem 
 Frode Wilhelmsen varamedlem 

 
 
1. Status i komiteene og info fra adm. sjef 

Roger. To fantastiske mesterskap i mars. Helt magisk. 11 dager med sol. Utrolig reklame. 
Hvordan kan vi utnytte det med et slikt momentum?. Finnmark, Alta, Hammerfest.  
Fremover blir det KM del 2 i Karasjok 14. og 15. april. Sonefinaler normaldistanse fristil 
fredag. Lørdag KM del 2 og fellesstart. Rapporten til årsmelding er under utarbeiding.  
 
Møte med skiklubbutvikler, kretsledere og adm. sjefer i Troms og Finnmark mandag. Espen 
redegjorde for arbeidet sist vinter. Har kommet godt i gang med nye aktiviteter som vil være 
gull for å  For sjelden å møte klubbene to ganger i året. Kontakt med styreleder. Espen har 
kontakt med sportslige ledere i klubbene.  
 
AK ikke til stede. KM Alpint gjennomført i Hammerfest i andre helga i mars. Fartshelg i 
Kirkenes gjennomført i begynnelsen av februar med kursing av rennledelse. 
 
Flytting av kontor rett etter påske. Blir med Orinor til Notting Hill. Større kontor og nye og 
spennende lokaler. Omtrent samme pris, der Orinor øker sin andel av kontorkostnadene.  
 
Kjøpt henger for samfunnsløftet penger. Fikk en halv henger, så den resterende summen får 
vi ved neste utbetaling. Den brukes for tiden i kombinasjon med SNN-hengeren  
 
Vi har fått 30.000 kr i rene sponsormidler fra SNN, i tillegg til at vi er i prosess med å signere 
samfunnskontrakt med SNN på 70.000 kroner årlig. Her skal det defineres en del mål for vårt 
arbeid fremover. Jeg tenker rekruttering til idretten og skape lokal aktivitet som basis. Totalt 
har avtalen en verdi på 300.000 kroner.  

 
2. Skitinget, milepæler fremover 

Det er frist for beretninger 20. april. Vi skal også ha førsteutkast for budsjettet klart da. 
Papirene skal være klare 14 dager først.  

a. Budsjettforslag klart 20. april 
b. Beretninger fra komiteene, 20. april 
c. Regnskap skal komme så fort som mulig.  

1. Skal få første utkast av regnskapet for 2022 i disse dager. De er i prosess med 
å ferdigstille det.  

 



3. Klubbledermøte 18. april 
a. De fleste klubber avholder sine årsmøter i mars. Nye ledere skal kalles inn til dette 

møtet.  
b. Agenda 

1. Presentasjon av Finnmark skikrets 
2. Oppgaver for klubbleder  
3. Forventninger til klubblederne 

 
4. Markedsarbeid, avklare status, avtaler om cut mellom utvalgsmedlemmer og 

kretsene mm. (krets/klubb) 
- Første avtale for Markedsutvalget er inngått og 250 000 kroner er overført til 

kretsens bankkonto. Det som gjenstår nå er å sette en fornuftig cut for 
fordelingen av pengene.  

- Thomas skal i samarbeid med de to andre skikretsene finne en fornuftig fordeling 
av disse pengene,  

- Se vedlagt referat fra Fellesmøte kretser, fredag 24. mars 
 

5. Neste møte 
Onsdag 19. april klokka 20.00 

 


